
            VERZOEK OM INLICHTINGEN VAN HET COLLEGE  

(artikel 41 Reglement van orde voor de gemeenteraad) 

Schriftelijke vragen ingediend door Anneke Lubbers, namens de PvdA fractie. 

Datum: 6-10-2021 

Onderwerp: Continueren belbus in. 

 

Betreft: Stoppen Stichting Trias met het beheer en de exploitatie van drie dorpshuizen en de 

belbus in de gemeente Tynaarlo. 

Geacht College, 

Op 1 september hebben wij raadsvragen gesteld over het stoppen van Stichting Trias met het 

beheer en de exploitatie van drie dorpshuizen en de belbus in de gemeente Tynaarlo. De 

wethouder heeft in een algemene brief aan de Raad gereageerd op deze kwestie, maar wij gaan er 

vanuit dat het College nog een antwoord gaat geven op de specifiek door ons gestelde vragen. We 

zien ernaar uit. 

Overigens hebben wij enkele vervolgvragen, met name over de belbus in Zuidlaren en Vries. 

Ons bereikt het bericht dat er vanuit de gemeente nog geen duidelijk voorstel is voor het 

continueren van de belbus in Zuidlaren en Vries. 

Wel dat “de gemeente” met de vrijwilligers/chauffeurs in contact probeert te komen om over de 

ideeën van de vrijwilligers voor een vervolg te spreken. 

Dat lijkt er op dat het voortzetten van deze dienst tot een verantwoordelijkheid van de chauffeurs 

wordt gemaakt. De chauffeurs gaan dit mogelijk als hun probleem zien, omdat zij zich 

verantwoordelijk voelen voor hun passagiers. 

Dat lijkt ons niet de juiste weg. 

Vraag: 

- Is het juist dat er nog geen voorstel ligt van de gemeente? 

 

De tijd dringt.  

De planning voor de chauffeurs voor de maand januari moet halverwege december klaar zijn. 

De gebruikers van de belbus maken zich steeds meer zorgen. 

Hierover hebben wij onderstaande vragen: 

- Wanneer denkt u een plan klaar te hebben? 

- Hoe ziet de planning voor de uitvoering daarvan eruit? 

- Wanneer worden de betrokken chauffeurs en de gebruikers door u geïnformeerd? 

 
Graag zien wij van u antwoorden op onze vragen tegemoet. 
 

Namens de fractie van de PvdA. 

Met vriendelijke groet, 

Anneke Lubbers, raadslid 


